
PROTOKOLL  

fört vid ÅRSMÖTE i SPF Seniorerna Maria Högalid 

torsdagen den 28 februari 2019 

Plats: Tanto Seniorlokus, Rosenlundsgatan 44 A 

 

1. Mötets öppnande 

Föreningens ordförande Gunnel Levander hälsade välkommen och öppnade mötet. 

2. Beslut om årsmötets behöriga kallande 

Enligt stadgarna ska kallelse skickas ut minst 6 veckor före årsmötet. 

Kallelse har skett via utskickat program och på föreningens hemsida kring nyår.  

Årsmötet beslutade att kallelse till årsmötet skett i behörig ordning. 

3. Val av ordförande för mötet 

Iréne Svensson valdes till mötesordförande.  

4. Val av sekreterare för mötet  

Inger Olson valdes till mötessekreterare. 

5. Godkännande av föredragningslistan 

Den av styrelsen föreslagna och utdelade föredragningslistan fastställdes. 

6. Fastställande av röstlängd  

Närvarande var 65 röstberättigade medlemmar. Röstlängden fastställdes.  

7. Val av 2 justerare, tillika rösträknare  

Berit Gustavsson och Ove Ahlström valdes.  

8. Föredragning av styrelsens verksamhetsberättelse och årsbokslut  

Magnus Eriksson föredrog verksamhetsberättelsen och årsbokslutet, som   

godkändes och lades till handlingarna. 

9. Föredragning av revisorns berättelse  

         Iréne Svensson kommenterade, i revisor Nils Ströms frånvaro, revisionsberättelsen.  

 Godkändes och lades till handlingarna. 

10. Beslut om fastställande av resultat- och balansräkning  

 Resultat- och balansräkningen godkändes och fastställdes.  

 

11. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

 Styrelsen har enligt revisorns bedömning fullföljt sitt åtagande på ett fullgott sätt.  

 Revisorn tillstyrker att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för år 2018. 

 Årsmötet beslöt att bevilja styrelsen ansvarsfrihet.  

 

  



 

 

12. Beslut om plan för verksamheten  

Anita Bengtar föredrog förslag till verksamhetsplan för 2019. 

Årsmötet godkände förslaget.  

13. Behandling av motioner  

 Inga motioner hade kommit in. 

 

14. Beslut om årsavgift för 2020  

 Styrelsen föreslår att årsavgiften ska vara oförändrad. 

 Beslut: Årsavgiften ska vara oförändrad, 275 kr för medlemmar och 100 kr för 

 vänmedlemmar.   

 

15. Beslut om budget  

 Magnus Eriksson föredrog budgetförslaget.  

 Beslöts att fastställa den föreslagna budgeten för 2019.  

 

16. Beslut om antalet styrelseledamöter och ev ersättare 

 Valberedningen föreslår 7 ordinarie ledamöter, inkl ordförande, och 1 ersättare.  

 Beslut: Enligt valberedningens förslag.  

 

17. Val av ordförande  

 Astrid Kågedal valdes till ordförande på ett år.  

 

18. Val av styrelseledamöter och ev ersättare  

 Lars B Strand presenterade valberedningens förslag.  

 Årsmötet beslöt välja följande ledamöter och ersättare enligt valberedningens förslag: 

 

 Anita Bengtar  ledamot omval 2 år 

 Anne-Louise Ingerdal ledamot omval 2 år 

 Ewa Dahlman ledamot nyval, fyllnadsval 1 år 

 Ann-Katrin Sundman ledamot  nyval 2 år 

 Göran Helmer ersättare omval 1 år 

 

 Följande ledamöter kvarstår till årsmötet 2020 

 

 Kersti Hjelm  

 Magnus Eriksson 

 

 De nyvalda ledamöterna presenterade sig.  

  



19. Val av revisorer och ersättare 

 Beslöts att enligt valberedningens förslag välja  

 

 Nils Ström revisor omval 1 år  

 Margot Benisch revisor  nyval 1 år 

 Inga-Lill Larsson  revisorssuppleant nyval 1 år  

 

20. Val av ombud och ersättare till distriktstämman  

 På förslag av valberedningen beslöts att styrelsen utser ombud och ersättare till  

 distriktstämman.  

 

21. Val/nominering av ledamöter och ersättare i stadsdelsnämndens pensionärsråd 

 För 2019 har stadsdelsnämnden i januari utsett Astrid Kågedal som ordinarie ledamot  

 med Magnus Eriksson och Kersti Hjelm som ersättare.  

 

22. Beslut om antal ledamöter och ersättare i valberedningen 

 Beslöts att valberedningen ska bestå av 3 ordinarie ledamöter – ingen ersättare.  

 

23. Val av valberedning samt beslut om sammankallande  

 Omval av Lars B Strand och Ritva Ståhl. 

 Nyval av Lilian Eriksson.  

 Beslöts att Ritva Ståhl ska vara sammankallande. 

 

24. Mötets avslutande 

 Iréne Svensson tackade mötesdeltagarna och avslutade mötet.  

 

Vid protokollet: 

 

Inger Olson 

 

Justerat: 

 

Iréne Svensson Berit Gustavsson  Ove Ahlström     

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

  



  



 

  



 

 

  



 

  



 

 

 

 

 


